

山东斯坦德普瑞计量检测有限公司

Shandong STD Precise Testing Co., Ltd.

检测报告

TEST REPORT



报告编号:
Report No.



525025558

客户名称:
Customer Name

客户地址:
Customer address

器具名称:
Instrument Name

工具杆 telescopic pole

型号规格:
Model/Type

3节, 伸展长度1m 3 setions, extended length 1m

编号:
Serial No

/

制造商:
Manufacturer

接收日期:
Receipt Date

2025 年 04 月 25 日

检测日期:
Receipt Date

2025 年 04 月 29 日

发布日期:
Issued Date

2025 年 04 月 29 日



批准人: 胡呈龙
Approved by

核验员: 孙丙松
Inspected by

检测员: 左家纯
Calibrated by

地址: 山东省青岛市城阳区天康路1号B栋、C栋

Building B&C, No.1, Tiankang Road, Chengyang District, Qingdao, Shandong, China

网址(Web): www.sitande.com

售后服务电话: 400-806-5995

微信(WeChat): 17561688117

邮箱(E-mail): stdpr@sitande.com

报告未经本实验室书面批准, 不得部分复制

The certificate shall not be partially copied without the written approval of the laboratory



报告编号: 525025558
Report No.

本次检测所依据或参照的技术文件（代号和名称）：
Technical specification (code and name) referred to in this testing:
DL/T 1476-2023 《电力安全工器具预防性试验规程》

本次检测所使用的主要计量器具：

Main measurement standard(s) used in this testing

名称及编号 Name	测量范围 Measuring Range	不确定度或准确度等级或 最大允许误差 Uncertainty or accuracy class or maximum allowable error	溯源机构及证书号 Traceability Institute Certificate No	有效期至 Due Date
绝缘靴(手套)耐压试验 装置 202218983639	(2.5~100) kV	$U_{rel}=0.5\% \sim 1.2\%$, $k=2$	山东普瑞赛斯检测集团有限 公司 524029789/	2025-12-12

注：本次检测所使用的计量器具的量值均可溯源至国家计量基（标）准。

本次检测环境条件及地点：

Environmental conditions and location in the testing:

温度: 21.2 °C	地点: 天康路1号高压室
Temperature	Location
相对湿度: 41 %	其他:
Relative Humidity	Others

声明：

1、我公司仅对加盖“山东斯坦德普瑞计量检测有限公司报告专用章”的完整报告负责。

Our company is only responsible for the complete report stamped with the "Shandong STD Precise Testing Co., Ltd. report Special Seal".

2、本报告的检测结果仅对本次检测的计量器具有效。

The test results of this report are only valid for the measuring instruments tested in this test.

3、本报告带*的数据或参数项目表示不在CNAS认可范围内。

The data or parameter items marked with * in this report are not within the scope of CNAS approval.



报告编号：525025558
Report No.

检测结果

Result of Testing

1. 外观检查：绝缘杆无气泡、皱纹、裂纹、划痕、硬伤、绝缘层脱落、严重的机械或电灼伤痕。伸缩型绝缘杆各节配合合理，拉伸后不自动回缩。表面光滑、平整。手柄与绝缘杆、绝缘杆与指示器的连接紧密牢固。

Appearance inspection: The insulation rod shall be free from bubbles, wrinkles, cracks, scratches, hard wounds, insulation layer detachment, and severe mechanical or electrical burns. The coordination of each section of the telescopic insulation rod is reasonable, and it does not automatically retract after stretching. With a smooth and flat surface. The connection between the handle and the insulating rod, as well as between the insulating rod and the indicator, is tight and firm.

2. 工频耐压试验：

Power-frequency withstand voltage test:

额定电压	验证试验电压	持续时间	结果
Rated voltage	Verification test voltage	Duration	Result
(kV)	(kV)	(min)	
33	33	1	耐压试验中绝缘杆不发生闪络或击穿，试验后绝缘杆无放电、灼伤痕迹，无明显发热现象
(kV)	(kV)	(min)	
35	35	1	During the withstand voltage test, the insulating rod does not experience flashover or breakdown, and after the test, the insulating rod has no discharge, burn marks, or obvious heating phenomenon

单项结论：合格
Single conclusion: pass

以下空白
Blank